
Vragen voor het vragen(half) uur van de raadsvergadering

(ex art. 41 Reglement van orde van de raad)

Vragen gesteld door : Dorpsbelang

Behandeling in raadsvergadering : 28 september 2020

Onderwerp : 1e Halfjaar cijfers sociaal domein

Vragen/Onderwerp
Tijdens de Raad van 22 juni heeft wethouder Wilma de Boer toegezegd dat de 1e 
halfjaarcijfers voor het sociaal domein in augustus beschikbaar zouden zijn. Op basis 
van deze belofte heeft DorpsBelang  de motie met het verzoek om de begroting 
sociaal domein 2020 niet te overschrijden en een concrete besparing van EUR 100K 
te realiseren, ingetrokken.

Inmiddels is het eind september en de 1e halfjaarcijfers sociaal domein zijn nog 
steeds niet beschikbaar.

 Hoe komt het dat de cijfers nog niet beschikbaar zijn terwijl u in eind juni zo 
zeker hierover was?

 Wanneer zijn de cijfers te verwachten?
 De bedoeling was om aan de hand van de cijfers besparingen en 

ombuigingen in te plannen. Zijn er inmiddels al ombuigingen en besparingen 
gepland ?

 en zo ja, voor welke onderwerpen/programma's? 
 en zo nee, wanneer zijn die te verwachten?

Fratie Dorpsbelang
Jan de Zeeuw
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